
Odijk, 5 september 2022 

 

Onderwerp: Leny Visser uit de fractie van het CDA 

 

Geachte voorzitter van de raad, leden van de raad en collegeleden,  

 

Als gevolg van verschil van inzicht is er een breuk ontstaan tussen Leny Visser en de fractie van 
het CDA. Dit leidt ertoe dat Leny Visser en de fractie van het CDA uit elkaar gaan.  

Maarten van Vulpen: “Ik betreur het dat de samenwerking niet gegaan is, zoals we gehoopt 
hebben. Ik wens Leny heel veel succes toe met haar politieke vervolgstap en spreek de hoop uit 
dat we op de inhoud voor de inwoners van Bunnik, Odijk en Werkhoven nog kunnen 
samenwerken.” 

Herbert van Petersen: “Leny Visser heeft jarenlang gezicht gegeven aan het CDA, daar ben ik haar 
zeer erkentelijk voor. Het doet me verdriet dat de samenwerking met en in de nieuwe fractie 
uiteindelijk niet is gelukt. Leny heeft aan mij aangegeven haar politieke werkzaamheden voort te 
zetten, hetgeen ik respecteer. Ik wens haar daar alle succes bij”. 

 

Maarten van Vulpen                                                    Herbert van Petersen 

Fractievoorzitter CDA Bunnik, Odijk en Werkhoven        Voorzitter CDA Afdeling Bunnik, Odijk en  

  Werkhoven 

 


